
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 28. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 156
Aktstykke om kapitalindskud i Statens og Kommunernes Indkøbsservice A/S
(SKI)
Af finansministeren (Claus Hjort Frederiksen)

§ 7 Spørgsmål 1
Vil ministeren oplyse om der er foreligger andre uafhængige kilder, analyser
eller evalueringer, der kan underbygge SKIs egen vurdering af, at rammeafta-
lerne siden 2011 har tilvejebragt et prisbesparelsespotentiale for de offentlige
myndigheder og halvoffentlige virksomheder pa ̊ mere end 1 mia. kr. a ̊rligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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